
Udtalelse fra Bjarke Kværnø, Venstres medlem i Nørrebro Lokaludvalg: 

"Venstre har forståelse for seniorbofællesskabets særlige situation, men ser ikke det er grundlag for at 

ændre eller standse processen omkring Mjølnerparkens helhedsplan. Som sagen står er det Venstres 

opfattelse det er en privatretslig sag om det tilbud om erstatningsboliger Bo-Vita er kommet med, er i 

overensstemmelse med det der er politisk aftalt. Derudover er de procent tal der nævnes omkring husleje 

stigning er ikke umiddelbart noget vi kan genkende eller finde dokumentation for" 

 


